
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Měsíčník turistického oddílu Dálava 
Číslo 1 ● Ročník 26 ● Leden 2007 



Ahoj Dálavani ! 
 

A máme tu další rok tentokrát 2007. Jaký bude ? To nevím, ale doufám, že minimálně stejně 
úspěšný a pohodový jako rok minulý. Proto vám všem přeji, ať se vám daří na co sáhnete a ať 
máte co nejméně starostí.  
A když máme ten začátek roku tak si myslím, že neuškodí, když vám připomenu některé věci. 
Tou první je omlouvání na akce. Neustále se mi stává, že se někdo neomluví vůbec a nebo pozdě. 
Musím říct, že mě to pak docela mrzí. Jedeme třeba na výlet, nikdo mi nezavolal ani nenapsal 
SMS a přesto se na srazu nesejdeme všichni. Tak tedy. Když nemůžete přijít na schůzku 
omlouváte se svému družinovému vedoucímu (Medvědi – Pipina, Mravenci – Krtek). Když 
nemůžete jet na výpravu, vždy se omlouváte Krtkovi. 
Další z věcí, která mě mrzí je fakt, že se všem Medvědům nepodařilo na Slunovratu splnit 
Dálavanskou pětku. Vím, že někomu v tom zabránily zdravotní potíže, ale rád bych se s vámi 
dohodnul, že do tábora jí budete mít splněnou všichni. Opravdu to není nic těžkého – stačí si jen 
vzpomenout a přijít za mnou. Například Adam si teď na výletě ve vlaku splnil během 5 minut dvě 
podmínky, takže vidíte, že to opravdu není těžké. 
Před námi máme spousty zajímavých výprav a já jen doufám, že konečně napadne něco sněhu, 
abychom si ho trochu užili. Když jsme byli teď o vánocích pod týpkem pod Ronovcem, tak počasí 
bylo většinou jarní, ale musím říct, že to bylo zase jiné a my jsme si to tam pěkně užili. A co se 
týče ještě tábořiště, tak jsem mluvil se Zdeňkem o tom jestli nám tam vichřice napáchala nějaké 
škody a povídal, že v podstatě ne – snad jen jedna spadlá olše, ale samotná jídelna je v pohodě. 
Ovšem kolem hradu je prý popadaných hodně stromů. 
Z budoucích akcí bych rád vyzvednul červnový cyklovýlet – měla by to být tak trochu jiná akce, 
ale co si vzpomínám, tak předloni na táboře byl takovýto výlet děsně povedený, takže už se na něj 
moc těším. 
Na závěr ještě každoroční nabídka fotek z našich akcí. Znovu jsem udělal jakýsi výběr z roku 
2006 a chcete-li ho vlastnit tak mi doneste CD a já vám fotky vypálím. 

Krtek 
 

Příspěvky 
 

S novým rokem přišel i čas znovu sáhnout do peněženky a zaplatit nejrůznější daně, 
poplatky apod. Stejně tomu tak musí být i u nás – neboť i my musíme zaplatit za 
registraci našeho oddílu apod. Příspěvky zůstávají stejné jako minulý rok a ze zbytku co 
nám zbude, po nutných odvodech na Pionýra (170,- Kč na osobu), platíme například 
výrobu fotek, různé drobné odměny, provoz klubovny atp. Příspěvky na rok 2007 činí 
pro každého člena oddílu 400,- Kč. Příspěvky prosím zaplaťte, svým družinovým 
vedoucím, nejpozději do 14. února 2007. 

Krtek 
 

V lednu slaví 
 

Pipina 24.1. (narozeniny – 19) 
Helča 28.1. (narozeniny – 10) 

 

!!! Blahop řejeme !!! 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nejbližší akce 
 

Pololetní prázdniny – Povrly – planeta Venuše 
1.-4.2.2007 

 

Na tyto pololetky se vydáme do Povrl, které se nacházejí mezi Ústím nad Labem a Děčínem. 
Bydlet budeme v místní škole, 
která má jednu zvláštnost a to tu, 
že zde mají vlastní bazén, který 
samozřejmě navštívíme. Spát 
bychom měli na matracích ve třídě 
a budeme si vařit v plně vybavené 
kuchyňce, takže nechte ešus doma. 
Čeká nás další planeta a to 
Venuše, které se také jinak říká Večernice a nebo Jitřenka. Můžete se těšit na další celovýletovou 
hru s názvem „Večernice na Venuši“, která je inspirována pohádkou Princ a Večernice (na 
samotnou pohádku se na výletě podíváme). Co se týče naší kosmonautické soutěže, tak tentokrát 
budeme trénovat pohyb ve stavu beztíže k čemuž nám poslouží místní bazén, který budeme mít 
jen a jen pro sebe (15x7 metrů, max.hloubka 1,5 metru) – takže nezapomeňte plavky !!!!  
Sraz : ve čtvrtek 1.2. v 17:00 hodin u Delvity nebo v 17:10 hodin u trafiky na Dejvické 
(vlak jede v 17:55 z Masaryčky) 
S sebou : běžné vybavení na dvoudenní výlet (tužku, papír, šátek, uzlovačku, nůž, 
spacák,  hygipotřeby…), jídlo na celý výlet (v Pá a So v poledne nebude oheň), oblečení 
a přezutí do chalupy, teplé oblečení a obutí na ven , 200 Kč na vlak, ubytování a bazén 
Speciální vybavení – plavky+ručník, potápěčské či plavecké brýle (kdo má), různé 
nafukovací věci jako kruh, míček, rukávky, případně klasický puk,… 
Návrat : v neděli 5.2. v 15:30 hodin k trafice na Dejvickou nebo v 15:40 zpět k Delvitě 
(vlak přijíždí v 15:07 na Masaryčku) 
 

Jarní prázdniny – Říčky v Orlických horách 
!!! pro zájemce z řad celého oddílu !!!! 

18. – 25.2.2007 
 

Co se týče jaráků tak ještě bohužel nemáme jasno v tom 
jakým způsobem budeme do Říček přepravovat věci. 
Z toho důvodu v tomto Pamperu nenajdete ještě přesné 
informace o odjezdu a příjezdu. Předpokládám, že tak do 
14 dnů v tom už bude jasno a všichni účastníci dostanou 

přesné informace na začátku února. Také mi svojí účast potvrdil Popelka, takže i ti co 
neumí moc lyžovat nemusí smutnit, protože Popelka vás to v pohodě naučí. Jen bych 
potřeboval vědět kdo z vás má zájem na jaráky jet. Hodláte-li  tedy jet s námi na jarní 
prázdniny pošlete mi nejpozději do neděle 4. února 2007  SMSku, že jedete !!!!!! 
Díky !!!!!  

Info, dotazy…. Krtek 604 773 140 
 



Co nás čeká 
Tábor Ronovec 2007 

30.6.-28.7.2007 
Tábor je ještě poměrně vzdálen, ale přesto bych vám rád již sdělil několik informací. Tento rok bude tábor 
trvat 4 týdny, znovu se odehraje pod zříceninou hradu Ronovec a bude společný pro všechny členy oddílu 
(Mravenci, Medvědi). Letos znovu počítáme s návštěvním dnem rodičů, který připadne na sobotu 14.7.2007 a 
stejně jako minule si kladu jednu podmínku a to tu, že všem dětem přijede alespoň někdo z rodiny, ale to si 
myslím, že by neměl být problém. Byl bych moc rád, kdyby všichni členové oddílu jeli na celou dobu. 
V případě že už teď víte, že vaše dítě nemůže být celou dobu na táboře, dejte mi vědět. Když se dovím, že 
některé dítě nemůže jet na celý tábor měsíc před táborem působí nám to docela problémy. Cena tábora bude 
z největší pravděpodobností 3 300,- Kč na jedno dítě. Termín zaplacení tábora bude stejně jako v loni konec 
května. Je to z toho důvodu, abychom měli dostatečně před táborem potřebnou hotovost nutnou na nákup věcí. 
Samozřejmě, že dětem rozdám zavčasu přihlášky a další potřebné dokumenty. V případě, že byste měli 
jakékoliv dotazy týkající se tábora, klidně mi zavolejte. 

Krtek 

Plán akcí od ledna 2007 
 

Plán akcí od ledna 2007 
Akce psané kurzívou jsou pro zájemce 

13. ledna Zimní přechod Brd 
1.- 4. února Pololetní prázdniny - Povrly 
18. - 25. února Jarní prázdniny (Říčky v Orlických horách) - pro zájemce 
17. března Jednodenní výprava 
13. - 15. dubna Dvoudenní výprava do chalupy 
konec dubna Noční pochod - pro zájemce 
1. května Pohodakolo - pro zájemce 
11. - 13. května Dvoudenní výprava ven  
1. - 3. června  Dvoudenní výprava ven - cyklovýprava !!!!! 
15. - 17. června 9. BHB - brigáda pod Ronovcem - ú čast všech  nutná !!! 
30.6. - 28. července Letní tábor Ronovec 2007  

 
Konec dubna – Noční pochod za Brdskou čarodějnicí  – již po třetí bychom se měli zúčastnit toho 
zajímavého nočního výletu a myslím si, že když bude zájem tak se můžou zúčastnit všichni členové oddílu 
bez rozdílu věku. Co jsem měl možnost pozorovat v loni, tak se této akce také zúčastnily menší děti 
a v pohodě ho zvládly. 
 
1.5.2007 – Pohodakolo – naše již klasická akce, která by měla být takovým tréninkem na červnový 
cyklovýlet 
 
1.-3.6.2007 – Cyklovýlet – po delší době jsem se rozhodnul, že se místo po svých vydáme na dvoudenní 
výpravu na kolech. Trasa by neměla být nikterak náročná a ti co s námi jezdí na kola pravidelně a nebo třeba 
občas jezdí na kole s rodiči by s ní neměli mít problém. Samozřejmě, že to bude výprava s automobilovým 
doprovodem, kdy se v autě povezou všechny věci a vy si na kolech povezete jen malý batůžek 
 
Dobrovolné výpravy – v průběhu následujících měsíců se také uskuteční několik dobrovolných výprav ať už 
do různých muzeí nebo nějaké klasické výpravy. Z nejbližších bychom se měli někdy v únoru zajít kouknout 
na hokej. S tímto nápadem za mnou přišel David, takže kdybyste měli nějaký zajímavý tip, tak mi o něm 
povězte a když to jen trochu půjde tak se můžeme vypravit tak kam budete chtít vy. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bodování a kilometry 2006 

 
 
 
 



Hádanka  
Začíná další kolo hádanek. Vyhodnocení proběhne na táboře. Chcete-li být ve hře 
o zajímavé ceny, napište správnou odpověď na kus papíru a hoďte ho do krabice 
v klubovně. Nezapomeňte hlavně uvést své jméno – nejsem věštec !!!!  
 

Řešení hádanek září – prosinec 2006 : 
Září: Lenka Říjen: Gagarin Listopad: Pes Prosinec: Polárka, Severka 
 
Kolik správných odpovědí jste odevzdali je vidět dále : 
Medvědi :  Martin 4x, Lenka 3x, Kevin a Adam 2x, Jozz 1x, Mikeš, Kajetán, Jenda 0x 
�  
Mravenci :  Kája 4x, Honza, Verča, Pepa, Varťas 2x, Helča 1x, David 0x � 
 
Nová hádanka zní: Víte jak se také jinak říká planetě Venuši ????  
Nápověda : Kdo pozorně čte toto Pampero, neměl by s tím mít problém !!! 

Krtek 

 
Uplynulé akce 

Zimní týpko aneb „Tady je tak pěkně“  
26. – 30.12.2006 

 
• Sešli jsme se s batohy u klubovny už den předem, a protože nakonec 

nejel Varťas, (zřejmě měl něco s Luckou či co ☺ ) tak jsme si i sraz 
druhý den dali u klubovny a do Brodu jsme odjeli všichni čtyři autem 

• Po cestě, která nám utekla velmi rychle jsme se zastavili v Brodě 
v Hypernově na nákup, odpověděli na anketní otázku v soutěži a 
nakoupili jsme jídlo na celý pobyt s výjimkou poslední večeře, to je 
tradiční „ čína“ a chtěli jsme ji čerstvou. Dokonce jsme nakupovali tak 
horlivě, že jsme koupili o večeři víc, prostě chyba v Matrixu. 

• Po krátkém přejezdu ke Zdeňkovi na hájenku, kde jsme si pokecali a 
dostali láhev něčeho na zahřátí, jsme dojeli na rozcestí tří žlutých, kde 
na nás čekal Napínáček, a vyložili věci. Díky tomu, že to tam vypadalo 
jako na jaře jsme tentokrát cestu dolů na louku mohli absolvovat bez 
bobů a v klidu po zkratce. 

• Díky jarnímu počasí také odpadla nejnepříjemnější část stavby – 
odhazování sněhu. Na louce nebylo nic, takže jsme mohli po krátké 
pauze na oběd začít rovnou stavět. Opět to bylo napínavé, protože 
nováčci na této akci většinou řeší jednoduché úkoly (pověsit dveře) 
velmi složitě, ale nakonec nám týpko stálo a stihli jsme se nastěhovat za 
světla, což se běžně nepodaří. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Večer už jsme jen přenesli dříví z dřevárny, a pak už byla večeře, první 
den to bylo co kdo měl od maminky, a klasické večerní kecání a 
nicnedělání a přikládání dřeva na oheň.  

• Ráno jsme se vzbudili pěkně jako vždycky až potom, co se vzbudil Krtek, 
který zatopil a udělal nám topinky k snídani. Takže jsme se probudili už 
do tepla a čekalo na nás jídlo, prostě pohodička. Napínáček vyrazil za 
Marií do Krupé a nakoupil trhaviny, takže o zábavu bylo dopoledne 
postaráno. 

• Po snídani a řádění s petardami jsme vyrazili na dřevo, protože bez 
dřeva to pod týpkem nejde. Takže jsme něco pokáceli, odnesli do 
dřevárny, rozřezali a rozštípali. To už se ale opět stmívalo a tak Krtek 
se zbytkem Káňat vyrazil do bazénu v Brodu. Vrátili se ale obratem, že 
je tam plno a fronta… Takže z toho nic nebylo.  

• Po neúspěšném koupání byla večeře, tentokrát to bylo už společné 
rizoto a pak zase jen povídání a povídání a povídání. 

• Další den probíhal dopoledne podle stejného scénáře, topinky po ránu 
a pak hurá na dřevo. Tentokrát jsme ho udělali víc, protože jsme chtěli 
mít zásobu i na další den. Večer musel odjet Krtek na noční do práce, 
takže jsme osiřeli, ale to vůbec nevadilo, vystačili jsme si bohatě sami.  

• Druhý den ráno už tam Krtek zase byl a díky tomu, že přijel z Prahy 
brzy jsme i my ostatní vstali Brzy, takže jsme se vydali na procházku po 
okolí. Došli jsme až ke kapličce ve Chrastu, kde kdysi probíhal závěr 
jedné z našich CTH. Po cestě jsme několikrát překonávali potok a byla 
to docela legrace, i když se někteří namočili. 

• Po procházce nás čekalo dřevo a pak Káňata s Krtkem čekal druhý 
pokus o bazén. Ten už byl lepší, takže se vrátili pěkně vykoupaní. 

• K večeři byla „čína“ z čerstvých ingrediencí a spousty masa, kterou 
dovezl Krtek. 

• Ráno jsme vstali brzy, nasnídali se a začali balit. Všechno šlo jako na 
drátku a ve tři už na louce nebylo nic, co tam být nemělo. Vyrazili jsme 
tedy na žluté s věcmi a potom Káňata vyrazila na vlak a Krysa s Krtkem 
autem do Prahy se zastávkou v Brodě na nádraží, kde na děti čekal 
David, protože s nimi jel do Prahy. 

• V Praze jsme se potkali opět u klubovny, rozdali si věci a rozešli se, 
případně se nechali odvézt do svých domovů. 

 
Účast: Krtek, Krysa, Dorry, Napínáček, Pepa 
Naštípali jsme a nařezali: Nespočet stromů a opravdu hodně polínek 

Zapsal Krysa 



Zimní přechod Brd 
14.1.2006 

V podstatě v plném počtu jsme se sešli na Dejvické (chyběl jen Kajetán) 
a metrem odjeli na Hlavák, kde jsme nastoupili do vláčku směr Řevnice. 
Samozřejmě trochu komplikací nám do toho vnesla Dorotka s Mikešem a Jozz, 
kteří zaspali, ale nakonec vlak stihli. Asi po hodince jsme dojeli do Řevnic, kde 
jsme se setkali s ostatními oddíly a Bizon nám vysvětlil o čem letošní Brdy 
budou. Dostali jsme seznam míst, která máme navštívit a vedoucí dostali 
instrukce, co na kterých místech mají děti dělat. Za správné zodpovězení otázek 
děti dostávaly části pověstí, které se vztahovaly k okolí.  Rozdělili jsme se na 
3 skupinky – Medvědi a Mravenci šli společně se mnou a Káňata utvořila 
vlastní údernou skupinu pod vedením Kapra. Počasí nám velmi přálo a místo 
na zimu to vypadalo na jaro. V poklidu jsme tedy vyrazili a cestou plnili různé 
úkoly od poznávání stromů, rostlin, hradů, zvířátek a tak podobně. Zde 
se ukázalo, že OkO je opravdu přírodovědný oddíl a tudíž pro nás byla většina 
otázek docela těžká. Postupně jsme dorazili až na Skalku, kde nás čekal Hroch, 
který nám dal za úkol rozluštit šifru, kterou jsme nakonec rozluštili. Na Skalce 
jsme také potkali Káňata a tak zde proběhla další kosmonautická soutěž – 
podlézání pod provazem. Všem to šlo docela dobře a vítězství si nakonec 
odnesla Verča, která o prvenství sváděla bitvu s Lenkou. Jako další planetu 
Verča určila Venuši. Na Skalce jsme se ještě naobědvali, a protože nás 
už trochu tlačil čas, tak jsme vyrazili dál. Na Jezírku na nás čekal Bizon, který 
pro nás měl připravený takový menší azimuťák. Zde se ukázalo, že i když vám 
vcelku je jasný princip na kterém funguje buzola, není to nic jednoduchého – 
holt to budeme muset trochu potrénovat. Z Jezírka jsme seběhli dolů z kopečka, 
kde už čekali ostatní oddíly a kde měla proběhnout poslední část soutěže. Zde 
byl pro všechny oddíly připraven takový štafetový závod a i když to na začátku 
vypadalo docela složitě nakonec ho všichni úspěšně absolvovali. Protože nás už 
trochu tlačil čas, tak jsme se vydali zpět na nádraží do Řevnic a cestou se snažili 
odpovědět na co nejvíce otázek, které se týkaly místních pověstí. Vzhledem 
k tomu, že jsme neměli moc nápověd tak to bylo docela náročné ale nakonec 
všichni alespoň něco trefili. Na nádraží jsme dorazil jen tak tak a tak 
vyhodnocení proběhlo až v vlaku. Myslím, že jsme se umístili někde okolo         
4.  a 5. místa, ale to ničemu nevadilo. Hlavní bylo, že se tento výlet povedl. Poté 
jsme už dojeli na Hlavák a metrem odjeli do svých domovů. 
 

Účast : Krtek, Kapr, Dorotka, Napínáček, Varťas, Pepa, Verča, Kája, Helča, 
David, Honza, Martin, Kevin, Mikeš, Jozz, Adam, Lenka, Jenda a oddíly OkO, 
Sírius a Bobříci 
Našlapali jsme 12 km. 

Zapsal Krtek 


